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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor újítják fel Budapest egyik legforgalmasabb 
vasúti bevezetőszakaszát?" 

Tisztelt Miniszter Úr! 

 

Ma reggel Rákos állomás után egy Hatvanból a Keletibe tartó vonatra egy leszakadt felsővezeték
esett, majd a mozdony füstölni kezdett. Az elővárosi hálózat rettentő állapotban van, és gyakoriak
ezek az esetek. A Keleti pályaudvarba futó szakasz Miskolc és Szolnok felől nem csak távolsági
szempontból fontos vonalak, hanem az agglomeráció számára is. Ezek ellenére minden felújításból
kimarad ez a törzsszakasz. 

2021-ben  európai  uniós  forrásokból  elindult  a  szakasz  felújítása  és  bővítése,  de  a  beruházást
leállították. Ezzel az átépítéssel jelentősen javult volna az elővárosi közlekedés is, és a budapesti
tömegközlekedéshez is jobban hozzá lett volna kapcsolva a vasúti hálózat.

 

Ezzel kapcsolatban tisztelettel kérdezem Miniszter urat: 

 

1. Miért állították le a már elkezdett felújítást és dobták ki a terveket a kukába? 

 

2. Várhatóan mikor kerül sor a fent említett szakasz korszerűsítésére és bővítésére? 

 

3.  A folyamatos  fennakadások  és  problémák  ezen  a  vonalon  nem elég  gyakoriak  ahhoz,  hogy
beismerjék, hogy elengedhetetlen lenne a felújítás? 



 

Válaszát várva.

 

Tisztelettel,

Ungár Péter

LMP

Budapest, 2023.12.18.
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